
  
Skive Frimærkeklub  

Referat ordinær generalforsamling  

  

Tirsdag d. 9. april 2024 kl. 1830, Møllegården, Skive Med 

følgende dagsorden:  

1. Valg af dirigent   

Bestyrelsen foreslår Aksel Østergård, der vælges.   

Referat ved klubbens sekretær. Der er afbud fra klubbens formand.  

2. Beretning om klubbens virksomhed i det forløbne år   

Da der er afbud fra formanden, gives en beretning for perioden fra 1.4.23 til 1.4.24, af Jens 

Chr. Diernæs og tages til efterretning uden kommentar. Er indsat nederst i dette dokument. 

(side 2)  

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab   

Dette gennemgås af kasserer Chris Oxholm. Godkendes ved håndsoprækning. Budget 23- 

24 gennemgået i forhold til regnskabet resultat. Budget 24-25 er rettet ned til bogkøb på 

2000 kr. og frimærke- og samlinger opkøb til 20.000 kr. Udgift ved byttedag nov. 2024 og 

evt. klub udstilling i 2025 eller senere er svært at vurdere. Tilskudsmuligheder mv. er ikke 

udtømt/afklaret.  

4. Indkomne forslag: Forslag til vedtægtsændringer fra bestyrelsen   

Efter en kompleks og formel diskussion grundet forslaget skal gennemføres fra i dag, 

vælges til slut af godkende bestyrelsens forslag. Der er dog udtalt ønske om at bestyrelsen 

arbejder videre med vedtægterne og at gives mere tid, til at vurdere et forslag på selve 

generalforsamlingen og med en ”straks” ikrafttræden.  

5. Fastsættelse af næste års kontingent, der er foreslået 475 kr. for A-medlemmer og 

for B 225 kr. for B-medlemmer (medlem i anden frimærkeklub) Dette vedtages.  

6. Valg af formand   

Kasserer giver en kort baggrund for den opståede situation og der er kun en kandidat, der 

stiller op til formandsposten: Rene Skovgaard Christensen. Der er ingen modkandidat. Der 

klappes og Rene er hermed valgt for et år.  

7. Valg af bestyrelse og suppleanter til bestyrelsen  

På valg er: Chris, Jens (indtrådt i stedet for Bent)   

Begge modtager valg og der klappes. Begge valgt for 2 år. Der vælges som suppleanter: 

Torben Larsen som 1. suppl. og Niels Jul Sørensen som 2. suppl.  

8. Valg af revisor og revisorsuppleant   

Aksel Bundgaard genvælges. Heine Kristensen vagt som revisorsuppleant  

9. Eventuelt   



Der oplyses fra Mark Pauls om en indsamling til Bettina på 27 år grundet en meget alvorlig 

sygdom. Der er doneret en frimærkesamling, som kommer på auktion om 14 dage. Info 

herom via hjemmeside og Facebook.  

Referat ved Jens Chr. Diernæs  

  

Der har været afholdt 5 bestyrelsesmøder.  

11 maj 23: Konstituering og opstart efter generalforsamling.  

16 oktober 23: Her indtræder suppleanten Jens Chr. som sekretær, idet Bent er udtrådt af 

bestyrelsen. På mødet er Ove J. Bertelsen fra Holstebro klubben inviteret med. Der oplyses og 

diskuteres om klubudstilling, med tips fra Mejrup hallen. Vi får også lidt information om de 

økonomiske forhold ved sådan et arrangement.  

Planlægning til Nørre Søby Arena som en kampagneudstilling sammen med byttedagen og 

storauktion.  

Byttedagen mv. søndag den 12. november krævede en stor indsat både lørdag og søndag af 

mange. 60 rammer var jo en helt ny disciplin, der skulle læres. En stor tak skal lyde fra bestyrelsen 

til alle ”de mange” kræfter og personer, der deltog både lørdag og søndag. Vi regner med en god 

opbakning igen til november. Det var et fint arrangement vil fik afviklet. Med i bagagen fik vi også 

noget erfaring med til de kommende år, især også hvis en klubudstilling bliver afviklet.  

6 december 23: Her fyldte forhold om Post Nord jo meget. Afslutningen af en epoke er jo hvad vi 

har oplevet, og det får jo nok konsekvenser for vores hobby fremover.  

Efter evaluering af forløbet i Nørre Søby Arena er en vigtig og der blev lavet en Identifikation 

learning list. En vigtig proces.  

20 februar 24: Forberedelsen til generalforsamlingen og kontingentforhold. Økonomi vurdering og 

de kommende aktiviteter, især om udstillerseminar i Skive, som der jo desværre ikke var nok 

opbakning til.  

2. april 24: Det sidste møde i bestyrelsen før generalforsamlingen med gennemgang af regnskab, 

budget og vedtægtsændring. Alt det der er på dagsorden til i dag.  

Eksternt: Vi har repræsenteret Dansk Filatelistisk Forbund i Herning hallerne 18.11.23 og.4.24.  

  

  


